
СТЕНОГРАМА 

засідання Комітету з питань економічного розвитку 

19 лютого 2024 року 

Веде засідання голова Комітету НАТАЛУХА Д.А. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Всіх радий чути і бачити, вітаю всіх.  

Мені секретаріат сказав, що є кворум. Давайте розпочинати, шановні друзі. У нас 

порядок денний фактично це одне питання  і далі, це "Різне". 

Якщо є в когось зауваження, пропозиції чи застереження по порядку денному, 

кажіть, будь ласка.  

 

КОЛТУНОВИЧ О.С. А можна запитання, пане голово?  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Да, будь ласка,  Олександр Сергійович, будь ласка.        

 

КОЛТУНОВИЧ О.С. Давайте я без відео, так буде зручніше. Шановний пане 

голово, дивіться, у мене таке буде запитання, ми ж з вами всі бачимо і постійно 

актуалізується питання щодо ембарго по відношенню до України, це питання у сфері 

зовнішньої торгівлі. 

Друге питання, це те, що навіть вчора ми бачили це питання транспортної блокади 

по відношенню до вантажного, автомобільного транспорту України. Тут  питання встик 

йде з транспортним комітетом, але є і наше, тому що воно пов'язане з лібералізацією 

торгівельною. Як ми будемо реагувати в плані комітету, бо немає навіть я бачу ні проекту 

постанови, ніякого декларативного звернення нічого, чи уряд, можливо. Як ми можемо це 

питання об'єднати для того, щоб ці два питання, бо ви бачите, що ембарго діє не тільки 

Польща, Польща, Словаччина, Угорщина, частково Румунія, а по забороні перманентно 

виникають питання у Словаччини, Угорщини, і постійно  в Польщі. Вчора вже вантаж 

залізничний транспорт, автобуси деякі блокуються, але головний акцент на автомобільний 

транспорт. У нас є там Угода СОТ,  у нас є зона вільної торгівлі і особливий режим 

торгівельних преференцій, як ми тут будемо і уряд буде діяти, які питання будуть 

розглядатися у нас на комітеті? Якщо треба, то додатково включити його, це в рамках 

порядку денного. 

Дякую, пане голово. 

 



ГОЛОВУЮЧИЙ.  Дякую, Олександр Сергійович.  

Дивіться, абсолютно адекватне і своєчасне питання. Ми на попередньому засіданні 

комітету, спільне у нас було з Європарламентом, ми цієї теми трошки затронули. Я станом 

на зараз чекаю від Тараса Качки, торгівельного уповноваженого України якогось 

розуміння по його доступності графіка, тому що нам окремо комітетом збиратися без 

участі якби міністерства, яке цим займається кожен день, на мою думку...  ну, це можна 

зробити, звісно, але це буде не настільки інформативно, наскільки було б із залученням 

торгівельного представника. Це перша позиція. 

Друга позиція. Це те, що у нас має бути в березні, якщо я не помиляюся, спільна 

нарада з Комітетом Європарламенту по міжнародній торгівлі. І якраз до цього комітету ми 

і хотіли підготувати всі позиції української сторони, і нашого комітету зокрема, для того, 

щоб уже вживу з європейськими колегами подискутувати на цю тему і висловитись. Тому, 

я думаю, це питання там максимум кінця тижня, коли в нас буде зрозумілий графік з 

Качкою, і будемо рухатися. 

 

КОЛТУНОВИЧ О.С. Дивіться, зустрічне запитання. А проект звернення у свій час, 

якщо я не помиляюся, готували до Польщі, так, і Рада приймала, а в цьому випадку до 

Європейського парламенту будь-що. Тому що, дивіться, я можу цифровий фактаж дати, 

що в нас падіння експорту на 18 відсотків у минулому році, невиконання дохідної частини 

бюджету по миту, дефіцит бюджету і так далі. Тобто ми ж можемо цифровий фактаж дати 

і показати, економічно обґрунтувати, чому ті кроки, які здійснюють проти нас країни 

Європейського Союзу, вони є, м'яко кажучи, недружні.  

А що стосується пана Качки, ну, це вже пів року продовжуються ці всі заборони і 

так далі, це ж не перший день. Тому я не думаю, що він щось нам дасть позитивне. 

Можливо, вам варто ініціювати і бути драйвером у цьому питанні. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Я буду, до речі, вдячний за оцей економічний фактаж, 

Олександре Сергійовичу. Якщо б ви могли поділитися, давайте справді напрацюємо 

проект постанови загальний, не тільки до Польщі, а й до колег і порадимось там з 

керівництвом парламенту щодо її просування. Бо я ще чув, що... 

 

КОЛТУНОВИЧ О.С. Дивіться, в середу буде засідання... 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. ... на рівні уряду все-таки там щось ведуть якісь перемовини. Я 

так підозрюю, що там є якісь делікатні моменти так само. 



 

КОЛТУНОВИЧ О.С. Добре, бо дивіться в середу буде засідання. Якщо даєте 

відмашку, в середу у вас будуть дані відповідно і документ. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Буду дуже вдячний. 

 

КОЛТУНОВИЧ О.С. Домовились. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Друзі, по порядку денному є ще необхідність проговорити? 

Скажіть, будь ласка. Ні. 

Тоді можемо затверджувати порядок денний. Ставлю на голосування тоді 

пропозицію затвердити порядок денний в запропонованій редакції. Перше – це перегляд 

рішення комітету щодо проекту Закону України про внесення змін до деяких 

законодавчих актів України щодо вдосконалення корпоративного управління юридичних 

осіб, акціонером (засновником, учасником) яких є держава (друге читання), (це 

реєстровий №5593-д).  

І друге питання – це "Різне". 

Значить, прошу голосувати.  

Буймістер. 

 

БУЙМІСТЕР Л.А. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Кисилевський. 

 

Кисилевський д.д. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Кицак. Кицак. Добре. 

Колтунович. 

 

КОЛТУНОВИЧ О.С. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Кубів. 

 

КУБІВ С.І. За. 

 



ГОЛОВУЮЧИЙ. Лічман. 

 

ЛІЧМАН Г.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Магомедов. 

Маріковський. 

 

МАРІКОВСЬКИЙ О.В. Маріковський – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Марчук. 

 

МАРЧУК І.П. За. Марчук. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Мовчан. 

 

МОВЧАН О.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Наталуха – за. 

Приходько. 

Рущишин. 

 

РУЩИШИН Я.І. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. В нас Приходька вже нема. Вибачте. Я щось сам сконфузився. 

Рущишин, да. 

Тарута. 

 

ТАРУТА С.О. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Це я стару версію відкрив. 

Шевченко.  

Янченко. 

 

ЯНЧЕНКО Г.І. За. 

 



ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. 

Колеги, я, користуючись нагодою, хотів привітати нашого шановного колегу – 

члена комітету і великого друга Ігоря Петровича. Ігор Петрович, з минулим вас днем 

народження! 

 

МАРЧУК І.П. Дякую. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Хай все вдається, все виходить. Перемоги вам! І радуйте нас далі 

і своїм настроєм, і своєю енергією.  

Дякую, колеги. 

 

МАРЧУК І.П. Дякую, шановні колеги. Дякую. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. 

Переходимо до першого пункту порядку денного. Олексій Васильович – у нас 

відповідальний депутат в усіх сенсах цього слова, до речі. Олексій Васильович, будь 

ласка, вам слово. 

 

МОВЧАН О.В. Дякую. Дякую, Дмитро Андрійович. 

Шановні колеги, абсолютно технічне голосування. Це ми жодним чином не міняли 

суть правої колонки, яку затвердили на минулому комітеті. 

Тобто правок по суті немає, при цьому є правки по формі. Тому що в чому логіка, 

це велика реформа, ми вже багато про це говорили, вона тяжка, чесно вам скажу, в усіх 

сенсах. І остання миля – це якраз те, наскільки ми її тяжкою робимо під час проходження 

в залі. Тобто це виключно такий регламентний підхід, який ми зараз обираємо, для того, 

щоб не розбалансувати текст законопроекту під час його проходження до другого 

читання. Тому що ми розуміємо, що він важкий… треба просто, щоб він був більш 

компактний. От можна сказати, що ми його зробили компактнішим, але при цьому правок 

по суті внесено не було. Дякую. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. Колеги, чи є необхідність це обговорювати, чи можемо 

довіритися Олексію Васильовичу, який проведе нас цією стежкою? 

 

ЛІЧМАН Г.В. Можемо довіритися, але питання насправді там до окремих 

положень є.  



 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Я розумію, питання просто, що ми ж не по змісту цей комітет 

проводимо, а по формі, на жаль. Тобто по змісту був минулий. Тому просто це вже 

таблиця, яка опублікована і тут міняти по змісту якісь поправки – це знову 

переопублікувати таблицю. Я боюся, що ми потрапимо в незручну ситуацію з іншими 

фракціями, які сьогодні на погоджувальній поставлять нам це питання, якщо будуть зміни 

до таблиці по змісту.  

Тому я тоді попрошу вас з секретаріатом, Олексій Васильович, там продовжити цей 

процес. Будь ласка. 

 

МОВЧАН О.В. Обов'язково. Дякую. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Ні, я маю на увазі у нас є зараз необхідність чи немає зачитувати 

під стенограму там ці поправки? 

 

МОВЧАН О.В. Ні, немає. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Немає, да? 

 

МОВЧАН О.В. Все було направлено завчасно. По суті те саме, що ми розглядали, 

просто воно оформлено в іншу кількість поправок ніж це було на  тому комітеті, який 

пройшов два тижні тому, і там, де ми затвердили текст до  другого читання, от і все. Тобто 

все направлено, все… 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Добре, колеги, давайте тоді по процедурі. 

Значить перше тоді рішення, нам потрібно увійти в процес перегляду, шановні 

колеги. І я відповідно пропоную, згідно зі статтею 44 Закону України "Про комітети 

Верховної Ради України", рішення комітету щодо проекту Закону про внесення змін до 

деяких законодавчих актів України щодо вдосконалення корпоративного управління 

юридичних осіб, акціонером (засновником, учасником) яких є держава (реєстровий номер 

5593-д) переглянути.    

Прошу голосувати.  

Буймістер. 

 

БУЙМІСТЕР Л.А. За. 



 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Кисилевський. 

 

КИСИЛЕВСЬКИЙ Д.Д. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Кицак. 

Колтунович. 

Кубів. 

 

КУБІВ С.І. За.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Лічман. 

 

ЛІЧМАН Г.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Магомедов. 

Маріковський. 

 

МАРІКОВСЬКИЙ О.В. Маріковський – за.                

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Марчук.  

 

МАРЧУК І.П. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Мовчан. 

 

МОВЧАН О.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Наталуха – за. 

Рущишин. 

 

РУЩИШИН Я.І. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Тарута. Тарута! 

Шевченко. 



Янченко. 

 

ЯНЧЕНКО Г.І. Підтримую. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Дякую дуже. 

Далі у нас, колеги, є, ми ввійшли в перегляд цього рішення, є необхідність 

відкликати поправки  та пропозиції, які були внесені до порівняльної таблиці, на 

виконання рішення комітету (від 5 лютого 2024 року, лист номер 04316/09-2024/25592). 

 І на виконання рішення комітету доручити народному депутату України Мовчану 

Олексію Васильовичу відкликати зазначені поправки та пропозиції, як суб'єкту права 

законодавчої ініціативи.  

Прошу голосувати.  

Буймістер. 

 

БУЙМІСТЕР Л.А. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Кисилевський. 

 

КИСИЛЕВСЬКИЙ Д.Д. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Кицак. 

Колтунович. 

Кубів. 

 

КУБІВ С.І. За.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Лічман. 

 

ЛІЧМАН Г.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Магомедов. 

Маріковський. 

 

МАРІКОВСЬКИЙ О.В. Маріковський – за. 

 



ГОЛОВУЮЧИЙ. Марчук. 

 

МАРЧУК І.П. За – Марчук. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Мовчан.  

 

МОВЧАН О.В. Мовчан – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Наталуха – за. 

Рущишин. 

 

РУЩИШИН Я.І. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Тарута. 

Шевченко. 

Янченко. 

 

ЯНЧЕНКО Г.І. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. 

Далі, колеги, рухаємося. Нам тепер потрібно підтримати пропозиції народного 

депутата України Мовчана Олексія Васильовича та доповнити законопроект і внести до 

порівняльної таблиці з подальшим врахуванням нові поправки, виклавши їх в редакції 

комітету. Прошу голосувати.  

Буймістер. 

 

БУЙМІСТЕР Л.А. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Кисилевський. 

 

КИСИЛЕВСЬКИЙ Д.Д. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Кицак. 

Колтунович. 

Кубів. 



 

КУБІВ С.І. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Лічман. 

 

ЛІЧМАН Г.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Магомедов.  

Маріковський. 

 

МАРІКОВСЬКИЙ О.В. Маріковський – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Марчук. 

 

МАРЧУК І.П. За – Марчук.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Мовчан.  

 

МОВЧАН О.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Наталуха – за. 

Рущишин.  

 

РУЩИШИН Я.І. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Тарута. 

Шевченко. 

Янченко. 

 

ЯНЧЕНКО Г.І. Оскільки там по деяких правках я вбачаю корупційні ризики, то я 

утримаюсь по правках. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Добре, Галина Ігорівна. Окей. 

У нас всі – за, 1 – утримався. Рухаємося далі. 



Далі, колеги, це питання на виконання рішення комітету доручити народному 

депутату України Мовчану Олексію Васильовичу подати зазначені поправки та пропозиції 

як суб'єкта права законодавчої ініціативи, висновки щодо врахування або відхилення 

інших поправок і пропозицій,  внесених суб'єктами права законодавчої ініціативи,  

привести у відповідність до остаточної редакції, проголосованої комітетом. Прошу 

голосувати.  

Буймістер. 

 

БУЙМІСТЕР Л.А. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Кисилевський. 

 

КИСИЛЕВСЬКИЙ Д.Д. Кисилевський – за. Вибачте, Дмитро Андрійович. Я – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Кицак. 

Колтунович. 

Кубів. 

 

КУБІВ С.І. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Лічман. 

 

ЛІЧМАН Г.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Магомедов.  

Маріковський. 

Марчук. 

 

МАРЧУК І.П. За – Марчук.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Мовчан.  

 

МОВЧАН О.В. Мовчан – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Наталуха – за. 



Рущишин.  

 

МАРІКОВСЬКИЙ О.В. Маріковський – за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Дякую.  

Рущишин, Маріковський – за.  

Шевченко.  

Тарута.  

Янченко. 

 

ЯНЧЕНКО Г.І. За.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Дякую, Галина Ігорівна.  

Далі, фінальне голосування, колеги, процедурне так само. За результатами 

обговорення пропоную ухвалити рішення, а ні, не процедурне. Пропоную ухвалити 

рішення рекомендувати Верховній Раді України за результатами розгляду в другому 

читанні прийняти проект Закону про внесення змін до деяких законодавчих актів України 

щодо вдосконалення корпоративного управління юридичних осіб, акціонером 

(засновником, учасником) яких є держава  (реєстраційний номер 5593-д) в другому 

читанні та в цілому з техніко-юридичним опрацюванням. Це ми фіксуємо зміну 

відображення цих правок в таблиці.  

Прошу голосувати.  

Буймістер. 

Кисилевський.  

 

КИСИЛЕВСЬКИЙ Д.Д. Кисилевський – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Кицак.  

Колтунович. 

Кубів. 

 

КУБІВ С.І. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Лічман. 

 



ЛІЧМАН Г.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Магомедов.  

 

МАГОМЕДОВ. М.С. Магомедов – за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Дякую. 

Маріковський.  

 

МАРІКОВСЬКИЙ О.В. Маріковський – за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Дякую. 

Марчук. 

 

МАРЧУК І.П. За.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. 

Мовчан. 

 

МОВЧАН О.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Наталуха – за. 

Рущишин. 

 

РУЩИШИН Я.І. За.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Дякую.  

Тарута.  

Шевченко.  

Янченко. 

 

ЯНЧЕНКО Г.І. За.  

 



ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, колеги. По цьому законопроекту у нас все. Ми провели, 

що називається реструктуризацію поправок при цьому їх зміст залишився таким, яким він 

був до цього.  

Я дуже дякую і Олексію Васильовичу, і шановному секретаріату, який на вихідних 

працював для цього. 

 

МОВЧАН О.В. Дякую. Дякую секретаріату. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ.  Дякую.  

Колеги, переходимо до "Різного" тоді. У нас, нагадаю, запланований   візит 

делегації нашого комітету в місто Вільнюс, на запрошення наших колег з Комітету 

Литовського Сейму з питань економіки. Ми щорічно з ними  проводимо спільні заходи, це 

вже добра дружня традиція, вони були у нас в Києві. Я знаю, що деякі члени нашого 

комітету були у Вільнюсі. І от зараз вони знову запрошують весь склад комітету  приїхати 

до Вільнюсу, провести спільне засідання з нашими литовськими колегами вже на їхній 

території. Попередні дати 3-6 березня. Єдина проблема, яка полягає в тому, що у нас 

потенційно з 7, здається, березня чи 6-го навіть може бути засідання Верховної Ради. Як я 

не намагався дізнатися і уточнити це питання у керівництва, і у президії Верховної Ради, 

остаточну відповідь поки мені ніхто надати не зміг. Відповідь звучить так, що, так, 

попередньо заплановано, але як воно там буде  ніхто не знає. Тому я б пропонував все-

таки розпочати логістичні підготування з урахуванням того, щоб ми вже 6-го були, 

напевно, знову в Києві.  

Але, якщо чесно сказати, мої внутрішні відчуття, мені здається, що все-таки не 

буде 6-го засідання. Чому? Тому що я знаю, наприклад, по ПАРЄ тільки, будуть ще 

комітети ПАРЄ, на яких теж дуже багато колег з нашої Верховної Ради поїде з різних 

фракцій і груп, тому скоріше за все 6-го не буде засідання. Але давайте спробуємо 

спланувати так, щоб 6-го ми вже принаймні там десь в обід були в Києві, тим паче, що 6-

го в Литві заходів не передбачено, лише дружній сніданок. Я думаю, що нічого страшного 

не трапиться, якщо ми там перетворимо на дружню вечерю в п'ятницю 5-го і 6-го вже 

будемо десь ближче до Києва. 

Тому ось така інформація, якщо є якісь уточнення, колеги, озвучуйте, будь ласка. 

Якщо немає… 

 

ЛІЧМАН. А скільки людей планується у делегації в нашій? 

 



ГОЛОВУЮЧИЙ. Поки зголосилося 7 членів комітету. І нам необхідно 

визначитися, і повідомити литовців, бо вони як люди, які люблять порядок германського 

типу. Вони вже зараз просять нас надати перелік людей, які будуть представляти комітет 

під час цих заходів. Що це значить? Це значить, виступати з офіційними промовами, 

зверненнями, питання. Тобто важливо, це бажано сьогодні до кінця дня вже зробити, тому 

що завтра рішенням Литовського комітету з питань економіки буде затверджуватися 

склад нашої делегації. І вони будуть робити відповідно офіційний запит на своє 

посольство на нашу Верховну Раду, тобто давати цьому всьому вже офіційного вигляду. 

Плюс вони будуть затверджувати під нашу делегацію програму і видатки, пов'язані з 

організацією, вони беруть на себе там проживання наше і харчування …(Не чути) і так 

далі. 

 І у зв'язку з цим, якщо хтось з нас зараз не підтверджує участь, то приєднатися до 

делегації пізніше буде достатньо проблематично. Тому я дуже попрошу вас все-таки до 

кінця дня, максимум сьогодні, надати свою відповідь. І теж саме працює, ви ж помітили, в 

іншу сторону, там сьогодні погодитися, а потім скасувати, теж буде не зовсім красимо з 

позиції наших литовських друзів, які там задебютують вас і передбачать це все. 

 

КИЦАК. Нам треба встигнути до 6 числа, да, Дмитро Андрійович. 

 

ЛІЧМАН. Так, я хочу, колеги, спитати, а, яка логістика може бути? Це Київ-

Варшава, потім - літак. Якщо так, то це півтора дні, мені здається, приблизно.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Ні, простіше туди машиною їхати.  

 

ЛІЧМАН. Якщо нас 7 людей, то нам треба, як мінімум, дві машини. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Ми можемо, ми зараз думаємо із помічниками, там із 

секретаріатом орендувати бусик або один, або два, там з водіями для того, щоб всі 

вмістилися, в залежності знову від кількості людей. Да, якщо там до кінця дня залишиться 

7, то два …(Не чути) без оренди бусика, я можу сісти за кермо, і ще може хтось сісти за 

кермо. У мене в машині там поміщається 5 людей, ще в когось там поміститься там ще 2 

людини. Тобто я думаю, що, да, що будемо таким чином рухатися. Єдине ще хочу вам 

зазначити, що там буде, окрім формалістичних оцих всіх протокольних засідань, вони 

дуже хочуть відвезти нас на свої промислові підприємства, на території там своїх цих 

індустріальних кластерів вони в них називаються. Провести спілкування з їхніми 



керівниками і командами цих підприємств і отримати від нас якійсь фідбек щодо 

особливості функціонування там тих чи інших підприємств в Україні, тому теж 

розраховувати на те, що буде багато живого спілкування. 

Перекладачів вони поки не забезпечують, але вони кажуть, що можна в принципі 

частково спілкуватися російською, щоб так достатньо… Я просто намагався, там не у всіх 

це виходить, бо вони її справді вже певно забули. 

 

МОВЧАН О.В. Але там багато хто говорить англійською. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Англійською говорять всі. 

 

МОВЧАН О.В. А можете зачитати, хто зголосився? Бо я щось… Чи там, чи можна 

уточнити, чи я зголосився, чи ні?  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Ні, ви зголосилися, Олексій Васильович. 

 

МОВЧАН О.В. Окей, ага, дякую. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Та є десь у Тетяни цей перелік, я думаю, що… 

 

КИЦАК Б.В. Дмитро Андрійович, можна питання, будь ласка?  Да, там було 

голосування, чи можна зарахувати мій голос протокольно з рішення щодо там перегляду і 

щодо підтримки оцих змін, що… 

 

МОВЧАН О.В. Я хотів додати, що тим, хто не голосував за перегляд рішення 

питання, не можна. Але це жарт, Богдан Вікторович. 

 

КИЦАК Б.В. Тільки зараз можливість вийти на зв'язок, вибачаюсь. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Та я думаю, що, на жаль, немає такої можливості, але мені 

здається, що нам потрібно провести голосування про виїзне засідання, тому давайте ми це 

проголосуємо, щоб врахували, що ви були на комітеті. 

От вся інформація, друзі, тому будь ласка, там до кінця дня, давайте там до 7-ї 

вечора подумайте ще щодо 3-6 березня, а я буду намагатися максимально тримати вас в 

курсі щодо останньої дати  і щодо дати засідань. Я думаю, що ми ще зустрінемося всі 



разом в залі, можемо разом підійти там до Голови, попитати у нього. І якщо ми будемо на 

машинах, для нас це набагато гнучкіша історія. Тобто ми захотіли, виїхали там 5-го 

зранку. Якщо ми бачимо, що все-таки не буде засідання, можемо залишитися до 6-го і 

виїхати 6-го зранку. Якось таким чином. Окей? 

 

_______________. Да, плюс. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Тоді, колеги, ставлю на голосування провести 4 березня 2024 

року спільне виїзне засідання між Комітетом Верховної Ради України з питань 

економічного розвитку та Комітетом Сейму Литовської Республіки з питань економіки на 

тему: "Виклики війни для литовської та української економік – знайдемо найкращі 

рішення разом". Прошу голосувати. 

Будь ласка, Буймістер. 

Кисилевський. 

Кицак. 

 

КИЦАК Б.В. Кицак – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Колтунович. 

Кубів. 

 

КУБІВ С.І. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Лічман. 

 

ЛІЧМАН Г.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Магомедов.  

 

МАГОМЕДОВ М.С. За.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Маріковський. 

 

МАРІКОВСЬКИЙ О.В. За. 

 



ГОЛОВУЮЧИЙ. Марчук. 

 

МАРЧУК І.П. За.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Мовчан.  

 

МОВЧАН О.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Наталуха – за. 

Рущишин.  

 

РУЩИШИН Я.І. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Тарута. 

Шевченко. 

Янченко. 

 

ЯНЧЕНКО Г.І. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, Галина Ігорівна. 

Колеги, дякую. У нас вичерпаний порядок денний. Якщо є у когось ще пропозиції, 

будь ласка, говоріть. Якщо ні, то побачимось цього тижня незабаром уже найближчими 

днями. Всім гарного і спокійного дня. Дуже дякую.  

5 березня... Ставлю на голосування пропозицію провести 5 березня 2024 року 

спільний круглий стіл між Комітетом Верховної Ради України з питань економічного 

розвитку та Комітетом Сейму Литовської Республіки з питань економіки на тему: 

"Виклики війни для економіки Литви та України – шукаємо  рішення разом". То ми 

голосували за виїзне засідання, це ми голосуємо за проведення круглого столу.  

Добре, ще раз тоді. Будь ласка, колеги, Буймістер. 

Кисилевський. 

Кицак. 

Колтунович.  

Кубів. 

 

КУБІВ С.І. За.  



 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Лічман. 

 

ЛІЧМАН Г.В. За.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Магомедов. 

Маріковський.  

 

МАРІКОВСЬКИЙ О.В. Маріковський – за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. 

Марчук.  

 

МАРЧУК І.П. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Мовчан. 

Пішов святкувати Олексій Васильович.  

Наталуха – за. 

Рущишин. 

 

РУЩИШИН Я.І. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Тарута. 

Шевченко. 

 

Янченко.  

 

ЯНЧЕНКО Г.І. За.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. 

Шановний секретаріат, у нас 7 – за. Є кворум? Вистачає цього? 

 

ШЕСТОПАЛОВА В.П. Ні. Кворуму немає.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Тоді я думаю, що ми затвердимо це все в залі.  



Це я винен, вибачте. Колеги вже по відключалися.  Добре. Давайте тоді закривати 

комітет. 

 

ШЕСТОПАЛОВА В.П. Хвилинку, будь ласка, зараз. Олексій Васильович. 

 

МОВЧАН О.В. Я тут. Є.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Олексій Васильович, за круглий стіл з нашими литовськими 

колегами.  

 

МОВЧАН О.В. За. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Ігор Петрович, так само, круглий стіл з нашими литовськими 

колегами 

 

МАРЧУК І.П. Так я з проголосував "за". 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. А ви проголосували. Вибачте. 

 

КИСИЛЕВСЬКИЙ. І я за. 

 

 ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. 9 – за. Я думаю, що є рішення. Правильно? 

Секретаріат. Є рішення у нас, шановний секретаріат? 

 

ШЕСТОПАЛОВА В.П. Рішення є. Да. 

 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, колеги, ще раз вибачте. Дякую.  

Гарного дня всім.  

 

 


